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Bijlage 09 – memo reserve 
dorpsvoorzieningen:

Dorpsrand: De voorgestelde 15.000 en 35.000 
euro (work-out en pannakooi) zijn onderdeel 
van een groter plan in de openbare ruimte in 
de zuidelijke dorpsrand.

Vraag: wanneer is dit plan gereed,cq. kan 
gedeeld worden met de raad?

De verkenning van herontwikkelings-mogelijkheden van de dorpsranden is 
afgerond en gaat eind oktober in de route naar het College. De uitkomsten van 
de verkenning en het besluit van het College op het advies worden in december 
met de raad gedeeld.

Bijlage 09 – memo reserve 
dorpsvoorzieningen: 

5. Onderzoek toekomst 
sporten Woudenberg

Wat gaat specifiek de onderzoeksvraag 
worden bij dit punt?

In 2025 start de gemeente een breder onderzoek naar nut en noodzaak van 
nieuwe sportaccommodaties. In 2024 wordt de situatie gemonitord en worden er
voorbereidingen getroffen o.a. door het opstellen van een Plan van Aanpak. 
Daarin zal de onderzoeksvraag ook geformuleerd worden. Aansluitend wordt dit 
plan eind 2024 met uw raad gedeeld. In 2025 start vervolgens het onderzoek 
zelf.

Bijlage 09 – memo reserve 
dorpsvoorzieningen: 
10. Expeditie Woudenberg

U vraag 18.000 euro, kunt u concreet 
aangeven wat de bedoeling gaat worden?       (
beeld en geluid)

Met dit bedrag wordt de interactieve expeditiekaart ontwikkeld met daarin 
bijzondere en leuke plekjes van Woudenberg en worden op enkele markante 
plekken in Woudenberg aantrekkelijke markeringsborden geplaatst zodat ze 
duidelijker vindbaar zijn. 

Bijlage 09 – memo reserve 
dorpsvoorzieningen: 

9. Subsidieaanvraag’tSchilt

1.Kunt u aangeven op welke termijn er een 
raadsvoorstel voor deze banen in de raad 
komt?
2.Verzoek was 150.000 euro, mogelijk gaat u 
100.000 subsidie verstrekken. Is ondanks dit 
lagere bedrag het nog steeds mogelijk voor de 
vereniging om dit zelf te financieren?

1. Er zijn een aantal processtappen  in werking gezet. Voor de zomervakantie is 
er een principeverzoek ingewilligd. Op dit moment is er overleg tussen de 
Welstand en de gemeente over de wijze van invulling van de banen. In het 
laatste kwartaal zal er een onderzoek worden uitgevoerd naar de geluidseisen. 
Als deze stappen zijn uitgevoerd zal het subsidieverzoek in behandeling worden 
genomen en daarna is er meer duidelijkheid over wanneer er een raadsvoorstel 
zal komen.
2. De tennisvereniging heeft twee plannen ingediend voor het toevoegen van 
twee padelbanen, waarbij het plan met de geluidswand een subsidie van          €
100.000,- vraagt en de hal een subsidie van € 150.000,- vraagt. De 
tennisvereniging heeft meerdere ideeën voor cofinanciering.

Programma 3; pagina 34: In het ‘plaatje’ staat onder het hoofd Integrale 
Veiligheid als eerste genoemd “Dierenwelzijn”.
Het valt ons op dat voor de zoveelste keer dit 
zo in de begroting staat, maar dat er verder 

Deze vraag is primair een vraag die behandeld zou moeten worden in de 
commissie en is geen technische vraag. 

We hebben in Woudenberg geen beleid op dierenwelzijn en gaan uit van de 
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geen beleid en of visie verder terug te vinden 
is.

Vraag : Kunt u uitleggen wat uw beleid en of 
visie in deze is?

landelijk geldende kaders.

Pag. 58: WOO VRAAG: Wat wordt verstaan onder actieve en 
passieve openbaarmaking

Passieve openbaarmaking is het verstrekken van informatie op verzoek. (WOO-
verzoek) Actieve openbaarmaking gaat verder omdat daar een wettelijke 
verplichting aan ten grondslag ligt. Je biedt overheidsinformatie aan voor een 
ieder, zonder dat daar een specifiek verzoek onder ligt. 

RV: Kerntakendiscussie In welke mate ziet u een rol voor het college, 
de raad en de ambtelijke organisatie om 
onderdeel te zijn van deze discussie? 

Wij zien een belangrijke rol weggelegd voor uw raad in deze kerntakendiscussie.
Het gaat wat ons betreft om een open gesprek tussen college en raad met de 
gedachte “Wat is er nodig voor onze gemeenschap qua uitvoering van taken?” 
“Welke taken kunnen minder of stoppen en waar moet meer op ingezet 
worden?”. De ambtelijke organisatie zal in de voorbereiding op dit open gesprek
de benodigde informatie aanleveren. Wij zien hierin een rol voor externe 
begeleiding enerzijds qua begeleiding van de ambtelijke organisatie maar ook in
het leveren van heldere dilemma’s om eerst het college en later uw raad te 
faciliteren. Daarnaast zien wij een rol voor de externe begeleiding om de 
inwoners, ondernemers en organisaties op een participatieve manier te 
betrekken bij deze discussie (anders dan via de methode van de 
bezuinigingsdialoog). Vervolgens bereidt het college een voorstel voor waarna 
uw raad het besluit neemt. 


